
Ана Брнабић: Наш стратешки пут је ЕУ, али потребне и везе с Русијом; Блумберг је пренео тумачење моје изјаве
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Премијерка Србије Ана Брнабић изјавила је да је стратешки пут земље без сумње
Европска унија, али да Србија у овом тренутку није чланица ЕУ и да би било неразумно и
нерационално да нема јаке пријатељске и економске односе са Русијом.

  

  

Брнабић је за Радио-телевизију Србије, поводом реакција после интервјуа америчкој
агенцији Блумберг, у којем је пренет њен став да би Србија између Русије и ЕУ изабрала
ЕУ, рекла да "Блумберг није пренео њену изјаву, већ тумачење њене изјаве".

  

"Наш стратешки пут је без даљњег ЕУ. Исто тако ми имамо јаке и традиционалне
пријатељске и економске везе са руским народом. Русија је велико тржиште. Ми у овом
тренутку нисмо чланица ЕУ и било било би неразумно и нарационалано да немамо
овакве односе какве имамо са Русијом", казала је Брнабић.
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Она је додала да мисли да Србија не би требало да бира између ЕУ и Русије и да у
међународним круговима нико не тера Србију да бира.

  

Није хендикеп што немам партију иза себе

  

Премијерка је, одговарајући на питање да ли осећа као хендикеп то што иза ње не стоји
ниједна политичка партија, одговорила да се не осећа тако и навела да Влада ради као
тим.

  

Верујем да ћу издржати пун мандат, рекла је Ана Брнабић.

  

"Са њима сам радила 10 месеци, имала сам фантастичну подршку од када сам
предложена за мандатарку, велику подршку сам имала у припреми експозеа и расправе
у Скупштини. Није ми тешко да одржавам диспциплину коју је направио Вучић", рекла је
Брнабићева.

  

Имам поштовање према министрима, они имају поштовање према мени, каже премијерка.

  

Говорећи о комуникацији са председником Александром Вучићем, Брнабићева је рекла
да није у дневном контакту са њим, али да се консултују кад год сматра да је то
потребно.

  

Одговарајући на опаску да би критичари поставили питање њене самосталности у
доношењу одлука када би се сваког дана чула са Вучићем, премијерка је рекла да би
"они поставили питање моје самосталности шта год да кажем".

  

Према њеним речима, одлична сарадња премијера и председника је јачина Србије.
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"Влада не треба тога да се стиди. Делује као да би најбоље било да се председник и
премијер не воле и да не причају. Наравно да ћу као нова председница Владе да се
консултујем, и као министарка државне управе сам се консултовала са претходном
министарком", навела је Брнабићева.

  

Премијерка сматра да је најважније да Влада ради и ујутру и увече и викендом.

  

Говорећи о последњим случајевима породичног насиља и убиствима у центрима за
социјлани рад, Брнабић је рекла да ће се радити на бољој координацији свих служби
које се баве овом проблематиком и да ће се Влада тиме озбиљно позабавити.

  

(РТС, Бета)
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